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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Támogatja-e a kormány brit rendőrök bevonását a 
bulinegyed közrendjének fenntartásába?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Számos pozitív példa van a világban arra, hogy ha egy ország turisztikailag kedvelt területére egy 
másik országból tömegesen érkeznek turisták, akkor a célországban - kormányközi megállapodás 
alapján – a közrend fenntartásában a másik állam rendvédelmi erői is közreműködnek. Példaként 
említhetném a korábban a Balatonon szolgálatot teljesítő német vagy a Horvátországba delegált 
magyar rendőröket.

A célországba delegált külföldi rendőrök közös járőrözést végeznek a helyi hatóság embereivel, és 
segítenek eljárni a turisták által elkövetett szabálysértések, bűncselekmények ügyében. Minden 
nemzetközi tapasztalat azt mutatja, hogy a delegált külföldi rendőrök személyes jelenléte jelentős 
visszatartó erővel bír a külföldi vendégek által elkövetett szabálysértések területén.

Választókerületemben, a Budapest VI-VII. kerületében kialakult bulinegyedbe érkező nagyszámú 
külföldi turista döntő részét az Egyesült Királyságból érkező vendégek teszik ki, értelemszerűen a 
kerületi lakosság által kifogásolt szabálysértések jórésze is hozzájuk kötődhet.

Szükség lenne egy nagyon gyors egyeztetésre a magyar és a brit kormány között, hogy lehetőség 
szerint még a nyári főszezon előtt létrejöhessen egy megállapodás brit rendőrök tartós 
megjelenéséről a budapesti bulinegyedben.

A fentiek alapján a következő kérdéseim lennének Önhöz:

- Támogatja-e a kormány, hogy a magyar hatóságok felügyeletével, azokkal együttműködésben brit 
rendőrök is járőrözhessenek a bulinegyedben?



- Kezdeményezi-e a kormány egy ilyen kormányközi megállapodás megkötését még az idei nyári 
turista főszezon előtt?

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2019. május 6.

Dr. Oláh Lajos
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